
 

ZAPISNIK 

2. redne seje Sveta Krajevne skupnosti Studenec, ki je bila 27.12.2022 ob 18:00 uri, v prostorih 

Krajevnega urada na Studencu 

 

Prisotni člani sveta: 

Uroš Gorenc, Miha Štajner, Anton Gramc, Damjana Pirc, Janoš Janc, Andrej Lisec, Marjan Bizjak, 

Martin Metelko 

Ivačič Slavica – tajnica KS Studenec 

Odsotni člani sveta :  

/ 

Sejo vodi: Uroš Gorenc – predsednik sveta KS Studenec 

Predsedujoči pozdravi člane sveta ter prične sejo. 

Ad 1 

Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 

Ob začetku seje je bilo prisotnih 8 članov sveta KS Studenec. 

Predsedujoči prebere predlog dnevnega reda in ga poda v razpravo ter potrditev. 

Predlog dnevnega reda: 

1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda                                                                             
2. Pregled in potrditev zapisnika1. redne (konstituivne) seje sveta z dne 16.12.2022  
3. Pregled in potrditev finančnega načrta za leto 2023, plan dela za leto 2023 
4. Tekoča dela v KS  
5. Razno 

 

Razprave ni. 

Sklep: 

Svet soglasno sprejme predlog dnevnega reda. 

Izid glasovanja:  8 za 0 proti (prisotnih 8) 

Sklep sprejet. 

 

 



 

Ad 2 

Pregled in potrditev zapisnika 1. konstituivne seje z dne 16.12.2022 

 

Ga. Ivačič poda zapisnik v obravnavo in potrditev . 

Razprave ni. 

Sklep: 

Pripomb na zapisnik  1. konstituivne seje z dne 16.12.2022 ni.  V potrjeni vsebini je objavljen na 

spletni strani Občine Sevnica – Krajevna skupnost Studenec. 

Izid glasovanja: 8 za 0 proti (prisotnih 8 ) 

Sklep sprejet. 

 

 

AD3 

Pregled in potrditev finančnega načrta za leto 2023 
 

Priloga zapisnika je podroben finančni načrt za leto 2023, predsednik Uroš Gorenc izpostavi 

posamezne aktivnosti in sicer: 

- Asfaltiranje v Zavratcu, proti Pavkovič – to je ostalo še iz prejšnjega mandata, rezervacija 

finančnih sredstev 

- Cesta Ponikve – urediti do križišča – dogovorjeno 

- Izvedba fasade na stavbi KU in GD Studenec – dogovorjeno 

- Na Komunali poskusiti se dogovoriti o ekološkem kotičku na Brezovem in Artu 

- V Roviščah  - križišče pri Cerkvi, projekt bo zelo težko izpeljati zaradi določenih tehničnih 

težav 

- Ovinek  -  cesta pri družini Smerdelj, to je občinska cesta, odmera se že dela, cestišče mora 

biti zarobničeno, kajti ni pločnika, da bi bila zagotovljena čim večja varnost za pešce  

- Prošnja Nikolaj Janko , Arto 1, - pomoč pri sanaciji dovozne poti do hiše – nujno potrebna 

zaradi bolezni otroka, prošnja je tudi pri županu 

- Zavratec – urediti pešpot – osnovna dokumentacija je urejena, so pa problemi v Zavratcih z 

lastnico zemljišča 

-  istočasno je treba projekt urediti tudi križišče na Brezovem – potreben razpis za pridobitev 

dokumentacije 

- Na Studencu v mrliški vežici se bo zamenjala kuhinja in ploščice – občinski projekt 

- V Hudem Brezju – škarpa  - izvedba v teku – priprava  



 

 

          

Ad 3 

Tekoča dela 

 

Predsednik KS Uroš Gorenc  informira člane svete in jih povabi k razpravi: 

- Izvajajo se tekoče aktivnosti, redna poravnava obveznosti 

- Prošnja za postavitev vsaj ene solarne luči na križišču v Križah – ogled Gorenc in Bizjak 

           AD 5 

Razno 

G. Gorenc člane sveta obvesti, da so upravičeni do izplačila sejnin, vendar se noben člana sveta 

ni odločil za izplačilo. 

 

 Drugih pripomb in predlogov ni bilo, zato je bila seja zaključena  ob 19:20  uri. 

 

Ob zaključku seje je bilo prisotnih 8 članov. 

 

 

 

 

 

Zapisala:                                                                                                Predsednik sveta KS: 

               Ivačič Slavica                                                                                             Uroš Gorenc 


